
Protokół Nr 24/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św.  
w dniu 18 czerwca  2012 r.  godz. 14.00 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Zbigniew Moskalewicz 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 
(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 
I. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Opiniowanie projektów uchwał na 
sesje Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego w dniu 22 czerwca  
2012 roku w sprawie: 
 
- zatwierdzenia sprawozdania finanso-
wego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budŜetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski;    
 
 
- udzielenia absolutorium Prezyde-
ntowi Miasta Ostrowca Święto-
krzyskiego za 2011 rok; 
 
 
 
- uchwalenia Programu Wsparcia 
Ekonomii Społecznej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim na lata 2012 – 2014; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
stosunkiem głosów: 6 za, 3 wstrzymujące 
się, przy braku głosów przeciwnych 
pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy 
projket uchwały.(w załączeniu do protokołu) 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
stosunkiem głosów: 6 za, 3 wstrzymujące 
się, przy braku głosów przeciwnych 
pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy 
projket uchwały.(w załączeniu do protokołu) 
 
Obecny na posiedzeniu komisji Prezydent 
Miasta powiedział, Ŝe Program Wsparcia 
Ekonomii Społecznej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim na lata 2012 – 2014 jest 
efektem udziału Gminy w projekcie 
systemowym „Decydujemy razem”, którego 
liderem jest Ministerstwo Rozwoju 
Regionalnego. W projekcie tym bierze 
udział 100 gmin i 8 powiatów z całego 
kraju. W ramach projektu znaczenie 
zasadnicze ma opracowanie przy uŜyciu 
metod partycypacyjnych polityki lokalnej  
w jednym z czterech obszarów: 
przedsiębiorczości,  zatrudnienia, integracji 
społecznej lub zrównowaŜonego rozwoju 
oraz jej wdroŜenie. Ostrowiec Świętokrzyski 
naleŜy do grupy miast o wysokim 
bezrobociu. Wielu z pośród bezrobotnych to 
osoby wykluczone społecznie, które nie są 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- rozpatrzenia skargi na działanie 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- szczegółowych zasad i trybu przyzna-
wania i pozbawiania oraz rodzajów i 
wysokości stypendiów sportowych, 
nagród i wyróŜnień dla osób 
fizycznych za osiągnięte wyniki 
sportowe, przyznawania nagród dla 
trenerów prowadzących szkolenie 
zawodników oraz wyróŜnień dla osób 
wyróŜniających się  osiągnięciami w 
działalności sportowej, finansowanych 
z budŜetu Gminy Ostrowiec Święto-

osoby wykluczone społecznie, które nie są 
w stanie samodzielnie powrócić na rynek 
pracy. Ich jedynym źródłem dochodów są 
zasiłki otrzymywane z MOPS. Dlatego 
kluczowe znaczenie ma tworzenie takich 
warunków, w których będą podejmowane 
skuteczne działania na rzecz 
przeciwdziałaniu ubóstwu i wykluczeniu 
społecznemu oraz tworzone bezpieczne i 
jakościowo dobre miejsca pracy. Pozwoli to 
osobom wykluczonym odnowić relacje ze 
środowiskiem, w którym Ŝyją. Jedną z dróg 
prowadzących do tego jest rozwój 
podmiotów ekonomii społecznej.  
 
Członkowie komisji jednogłośnie, pozyty-
wnie zaopiniowali przedłoŜony projekt 
uchwały. (projket uchwały w załączeniu  
do protokołu) 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM – 
p. St. Choinka, poinformował zebranych,  
Ŝe w dniu 5 czerwca 2012 r. przedmiotowa 
skarga była rozpatrywana w celu jej 
zaopiniowania na posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej. Szczegółowe wyjaśnienia  
w sprawie złoŜyła zastępca Dyrektora 
MOPS – Joanna Gałczyńska. Członkowie 
Komisji Rewizyjnej RM stosunkiem 
głosów: 6 – za, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się 
zaopiniowali, Ŝe skargę naleŜy uznać za 
bezzasadną. Zarzuty zawarte w skardze nie 
potwierdziły się.   
 
Członkowie komisji jednogłośnie, pozyty-
wnie zaopiniowali przedłoŜony projekt 
uchwały. (projket uchwały w załączeniu  
do protokołu) 
 
Prezydent Miasta – p. J. Wilczyński 
poinformował członków komisji, iŜ w dniu 
sesji zostanie zgłoszona autopoprawka do 
niniejszego projektu uchwały. Auto-
poprawka będzie dotyczyła przepisów 
ogólnych, rozszerzających katalog sportów 
o dyscypliny zimowe.    
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

II. 
 
 

 
 

z budŜetu Gminy Ostrowiec Święto-
krzyski;  
 
 
 
 
-  określenia warunków i trybu 
wspierania finansowego rozwoju 
sportu przez Gminę Ostrowiec 
Świętokrzyski;  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- zasad udzielania dotacji celowej na 
dofinansowanie kosztów inwestycji z 
zakresu ochrony środowiska 
polegającej na zmianie systemu 
grzewczego w budynkach połoŜonych 
na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski;   
 
 
 
 
 
 
 
 
Sprawy róŜne: 
 
- odpowiedź na wniosek Komisji 
Samorządowej RM w sprawie zmiany 
apteki dyŜurującej całodobowo na 
terenie miasta Ostrowca Świętokrzy-

 
Członkowie komisji jednogłośnie, pozyty-
wnie zaopiniowali przedłoŜony projekt 
uchwały. (projket uchwały w załączeniu  
do protokołu) 
 
Prezydent Miasta Jarosław Wilczyński 
powiedział, Ŝe przyjęcie niniejszego 
projektu uchwały umoŜliwi stworzenie  
w Ostrowcu Świętokrzyskim spójnego 
systemu finansowania przez samorząd 
działalności sportowej. Przedmiotowy 
projket uchwały jest ściśle związany  
z projektem uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad i trybu przyzna-wania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 
stypendiów sportowych, nagród i wyróŜnień 
dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki 
sportowe, przyznawania nagród dla 
trenerów prowadzących szkolenie 
zawodników oraz wyróŜnień dla osób 
wyróŜniających się  osiągnięciami  
w działalności sportowej, finansowanych  
z budŜetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Członkowie komisji jednogłośnie, pozyty-
wnie zaopiniowali przedłoŜony projekt 
uchwały. (projket uchwały w załączeniu  
do protokołu) 
 
PrzedłoŜony projket uchwały ma na celu 
realizację programu Ograniczenia Emisji 
Niskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim na 
osiedlach: Henryków, Kolonia Robotnicza, 
Kuźnia, Gutwin, Koszary, Denków – 
przyjętego uchwałą Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego Nr XXIX/396/2008 z dnia 
30 października 2008 r. Wnioski z tych 
obszarów korzystają z pierwszeństwa  
w przyznawaniu dofinansowania.  
 
Członkowie komisji jednogłośnie, pozyty-
wnie zaopiniowali przedłoŜony projekt 
uchwały. (projket uchwały w załączeniu  
do protokołu) 
 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
zapoznali się z wyjaśnieniami przedstawio-
nymi przez Starostę Ostrowieckiego  
w sprawie zmiany apteki dyŜurującej 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

terenie miasta Ostrowca Świętokrzy-
skiego; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- prośba uczniów ostrowieckich szkół 
ponadgimazjalnych, będących mie- 
szkańcami Ostrowca Świętokrzyskiego 
oraz terenów podmiejskich, o wprowa-
dzenie zmian w rozkładach jazdy 
niektórych linii autobusowych.  
 
 
 
- Obecna sytuacja Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Komunikacji Sp.  
z o.o. w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
(pytanie Pani Radnej B. Buszkiewicz). 
 
 
 
 
 
 
 
 
- odpowiedź na wniosek komisji  
w sprawie opłaty targowej; 
 

w sprawie zmiany apteki dyŜurującej 
całodobowo na terenie miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. (wyjaśnienia w załą-
czeniu do protokołu) 
 
Komisja Samorządowa RM stosunkiem 
głosów: 5 za, 3 wstrzymujące się, jeden  
głos przeciwnych - pozytywnie zaopiniowali 
wniosek Starosty Ostrowieckiego dot. 
zmiany apteki dyŜurującej na terenie miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego.  
 
Komisja Samorządowa RM zapoznała się  
z przedmiotowym pismem i postanowiła 
przekazać je do Miejskiego Przedsiębio-
rstwa Komunikacji Sp. z o.o. w Ostrowcu 
Świętokrzyskim w celu rozwaŜenia 
moŜliwości realizacji prośby uczniów  
i udzielenie odpowiedzi zainteresowanym. 
(pismo w załączeni do protokołu).   
 
Prezydent Miasta Ostrowca Świętokrzyskie- 
go – p. J. Wilczyński powiedział, iŜ sytuacja 
MPK na dzień dzisiejszy nie uległa zmianie.  
Jest to temat trudny i nie do szybkiego  
załatwienia. Gmina nadal dopłaca do spółki 
i dopłacać będzie. Najlepszym rozwią-
zaniem było by ogłosić upadłość spółki  
i zacząć odnowa. Ale tu chodzi równieŜ  
o czynnik społeczny i ludzki. Dlatego gmina 
wciąŜ będzie ponosić koszty z tytułu 
utrzymywania MPK.  
 
Członkowie komisji otrzymali na piśmie 
odpowiedź na wniosek dot. poboru opłaty 
targowej. (odpowiedź w załączeniu do 
protokołu) 
 
Na tym posiedzenie zakończono.  
 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  
 
Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 
 
 
Protokołowała:                                                Przewodniczył: 
mgr Eliza Kaniewska   Przewodniczący Komisji Samorządowej RM 
         Zbigniew Moskalewicz 
 


